



拉縉人男聲合唱團 Taipei Male Choir

藝術總監 Artistic Director :
聶焱庠 NIEH, Yen-Hsiang

聯絡人 Contact :
黃世雄 HUANG, Shih-Hsiung

電話 Tel :
+886-2-2364-4825

E-mail :
tmc.leiter@taipeimalechoir.org.tw

網址 Website :
[http:// taipeimalechoir.org.tw/](http://taipeimalechoir.org.tw/)

團隊地址 Address :
10647 臺北市大安區羅斯福路三段171號
11樓之1
11F-1, No.171, Sec. 3, Roosevelt Rd., Da' an Dist.,
Taipei City 10647, Taiwan (R.O.C.)

多年獲選為文化部扶植團隊，2008年榮獲第十九屆金曲獎「最佳演唱獎」，2012年第二十三屆金曲獎再度入圍「最佳古典專輯」、「最佳演唱以及最佳專輯製作人獎」，二度獲「最佳演唱獎」；於國際間屢獲優異佳績，包括哈莫尼音樂節、日本寶塚國際合唱比賽、法國杜爾國際合唱比賽等多項大獎。

Taipei Male Choir has been invited to many international choral festivals and won several important awards, including those from 36e Florilège Vocal de Tours in 2007, the grand champion from Takarazuka International Chamber Chorus Contest in Japan in 2009, champion in Male Chamber Choir in Harmonie Festival in 2011, in addition to 2 two special prizes - the outstanding interpretation of Romantic composition and artistic performance. In 2008 and 2012, TMC won the Best Performance at the Golden Melody Awards in Taiwan.



《銀河歌手》，拉縉人男聲合唱團提供 | Galaxy Singers



2011 哈莫尼音樂節得獎團體照，陳麗華攝
| Harmonie Festival 2011 Photo by CHEN, Li-Hua



香港大會堂《寶島天籟》臺灣月演出，拉縉人男聲合唱團提供
| The Formosa Sound of Heaven from Taipei Male Choir



《暗戀男聲系列音樂會》，拉縉人男聲合唱團提供（1997-2012）
| A Crush on Male Voice Series Concerts



《快樂寶貝齊步奏》，拉縉人男聲合唱團提供（2010） | Little Girl's Dream Trip

Taipei Male Choir

暗戀男聲系列音樂會 (1997-2012)

為推廣男聲合唱及創新展演，介紹精緻的合唱藝術給社會大眾，製作「暗戀男聲」系列音樂會，希望能夠讓更多人認識男聲合唱。

A Crush on Male Voice Series Concerts (1997-2012)

Committed to promote male choir music, TMC brings the refined choir music to the public. A Crush on Male Voice Series Concerts are the fulfillment of above mission and a success in promotion the art to more people.

快樂寶貝齊步奏 (2010)

針對0到12歲的孩童，以「芊芊的夢想旅行」帶領觀眾遊覽世界各地，聆聽來自不同地域的歌曲，包括歐洲、日本、印度、蒙古、臺灣、非洲、美國等地，藉由男聲合唱帶領兒童進入古典音樂的世界。

Little Girl's Dream Trip (2010)

Especially designed to kid from 0 to 12, the concert embodies a trip that takes audiences to countries around the world and ing those from Europe, Japan, India, Mongolia, Taiwan, Africa and US. Its finally goal is to bring kids to the world of classical music with male choir music.

來自臺灣的拉縉人男聲合唱團，在演唱時等你到天明時，現場就像被施了魔法一般，突然的安靜下來，樂曲結束後觀眾仍沉浸在那音樂中，片刻後響起如雷的掌聲！—斯圖加特樂評

Einen dieser magischen Momente schuf der Taipei Male Choir aus Taiwan mit dem getragenen und unglaublich spannungsgeladenen 'Waiting for You until Dawn', nach dem der ganze Saal noch einige Sekunden in Stille verharrte, bevor er in Jubelstürme ausbrach.
- Arts Critic, Stuttgart

「來自遠東的聲音奇蹟」，是德國藝評在斯圖加特教堂音樂會後，於報紙專欄對拉縉人下的註解。拉縉人以東方面孔，完美的詮釋西方宗教音樂，觀眾掌聲不絕於耳。支持他們走下去的，不是名或利，也許就是一份單純對音樂的執著與感動。—新新聞周刊

'Klangwunder aus Fernost' (The magical voice from far east) is the comment from a German art critic in a newspaper column after Taipei Male Choir's concert in Stuttgart. The audience all agreed their outstanding interpretation on Western religious music by giving them their best standing ovation. What has supported the singers so far is not the fame nor benefit, but simply their dedication and passion to music.
-The Journalist, Taiwan



《薩克森王朝的璀璨音樂—臺灣跨國合唱之夜》，拉縉人男聲合唱團提供 | The Night of the Baroque Choral Music